
 

SA 0052/XLIV/10 

Protokół nr XLIV/10  
z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy 

w Goleszowie w dniu 25 sierpnia 2010 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście: Justyna i Janusz Gajdzica, 

- redaktor Głosu Ziemi Cieszyńskiej Katarzyna Hulikowska, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidia 

Lankocz, pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  do 

nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecna 

radna to Joanna Byrtek. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wyróżnienie zwycięzców konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Informacja z placówek oświatowych n/t przygotowania placówek do roku szkolnego. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Informacja n/t wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. 

11. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2010 r. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zmiany uchwały Nr XXXIX/326/10 z dnia 24.02.2010 r. dotyczącej zatwierdzenia 

programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata  

2010- 2016, 

12.2. zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski.  

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XLIV sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad. Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia Adam Żwak złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 12.3, to 

jest projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXXI/280/05 z dnia 26 

kwietnia 2005 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem o dalsze wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 
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Nikt z radnych nie zaproponował dalszych zmian porządku obrad. Porządek obrad wraz ze 

zmianą polegającą na wprowadzeniu punktu 12.3 został poddany pod głosowanie, w którym 

udział brało 14 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wyróżnienie zwycięzców konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Informacja z placówek oświatowych n/t przygotowania placówek do roku szkolnego. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Informacja n/t wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. 

11. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2010 r. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zmiany uchwały Nr XXXIX/326/10 z dnia 24.02.2010 r. dotyczącej zatwierdzenia 

programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata  

2010- 2016, 

12.2. zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 

12.3. zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXXI/280/05 z dnia 26 kwietnia 2005 roku. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski.  

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XLIV sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Ad.4. Wyróżnienie zwycięzców konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zebranym informacje na temat zwycięzców 

konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo Rolne”, którymi zostali Państwo Justyna i Janusz 

Gajdzica z Cisownicy. Gospodarstwo rolne Państwa Justyny i Janusza Gajdziców najpierw 

wygrało etap regionalny VIII Ogólnokrajowego Konkursu „Bezpieczne Gospodarstwo 
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Rolne”, a następnie zdobyło trzecie miejsce na szczeblu wojewódzkim tego konkursu.  

Sukces ten jest znaczący, bowiem do etapu regionalnego (powity: bielski, cieszyński 

i żywiecki) przystąpiło aż 49 gospodarstw, zaś do finału wojewódzkiego zakwalifikowano 16 

najlepszych. 

Zwycięzcy przyjęli od Rady Gminy, Wójta Gminy oraz od Zastępcy Wójta gratulacje, 

a szczegółowe informacje na temat konkursu stanowią załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

Protokół z czterdziestej trzeciej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XLIII/10 z dnia 

30 czerwca 2010 r. został przyjęty 13 głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

Ad.6. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt z zaproszonych gości nie zabrał głosu. Przewodniczący 

Rady Gminy poinformował, że Radny powiatowy Jerzy Sikora jest nieobecny, gdyż w tym 

samym czasie odbywa się posiedzenie Komisji Drogowej Rady Powiatu, w którym 

uczestniczy. 

 

Ad.7. Informacja z placówek oświatowych n/t przygotowania placówek do roku 

szkolnego. 

Radni otrzymali pisemną informację na ten temat, przygotowaną przez dyrektorów placówek 

oświatowych. Temat został przedyskutowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 24 sierpnia 2010 r. Informacje stanowią załączniki: 

załącznik nr 5-SP w Goleszowie, załącznik nr 6-Gimnazjum w Goleszowie, załącznik nr 7-SP 

w Bażanowicach, załącznik nr 8-SP w Puńcowie, załącznik nr 9 -SP w Dzięgielowie, 

załącznik nr 10-SP w Cisownicy do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że prace remontowe i inwestycyjne 

w placówkach oświatowych dobiegają końca. We wszystkich placówkach zostały wykonane 

remonty w różnej skali. Duże inwestycje dokonane zostały w szkole podstawowej 

w Cisownicy i w przedszkolu w Goleszowie. Wszystkie placówki są gotowe do przyjęcia 

uczniów i rozpoczęcia nowego roku szkolnego.  
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

zakomunikował, że informacje od dyrektorów szkół zostały przeanalizowane na posiedzeniu 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 24 sierpnia 2010 r. i zostały 

przyjęte bez zastrzeżeń.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu.  

Kolejno przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie informacje z placówek 

oświatowych i zostały one przyjęte jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia Komisji 

w okresie pomiędzy sesjami. 

16.08 Komisja Rewizyjna 

03.08. oraz 20.08. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

23.08 Wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Stałych  

23.08 Komisja Finansów i Inwestycji 

24.08 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili informacje z posiedzeń. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Gertruda Proksa poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna od ostatniej sesji Rady Gminy obradowała dwukrotnie: 16 sierpnia i 23 sierpnia br. 

(wspólnie z innymi Komisjami Stałymi). Na posiedzeniu 16 sierpnia Przewodnicząca Komisji 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2010 r. Nikt 

z obecnych nie wniósł do niego żadnych uwag ani propozycji zmian. Sprawozdanie to zostało 

przyjęte jednogłośnie.  

W tematyce bieżącej Komisja rozpatrzyła skargę pani Katarzyny Nowak. Po zapoznaniu się 

z dokumentacją Komisja postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o skompletowanie dokumentacji dotyczącej 

sprawy pani Katarzyny Nowak na dzień 30 sierpnia 2010. 

2. Komisja Rewizyjna przystąpiła na posiedzeniu w dniu 16.08.2010 do rozpatrywania 

skargi pani Katarzyny Nowak skierowanej przez Wojewodę Śląskiego na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy Goleszów. W związku ze złożonością tej sprawy Komisja 
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wnioskuje o uczestnictwo pani Katarzyny Nowak w posiedzeniu, które odbędzie się 

06.09.2010 r. o godz.15.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie oraz o zebranie 

dokumentacji związanej z tą sprawą i dostarczenie jej Komisji w dniu posiedzenia. 

Dnia 23 sierpnia Komisja Rewizyjna obradowała wspólnie z innymi Komisjami Stałymi 

i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2010 roku. Po wysłuchaniu 

Wójta Gminy oraz Skarbnik Gminy w tym temacie. Komisje przyjęły sprawozdanie bez 

uwag.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Kolejno przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Leszek Szlauer poinformował, że Komisja w okresie pomiędzy sesjami obradowała 

dwukrotnie.  

Pierwsze posiedzenie prowadzone przez przewodniczącego Komisji odbyło się 3 sierpnia 

2010 r. Na posiedzeniu tym obecni byli: Prezes Koła Łowieckiego Tadeusz Bazan, Prezes 

koła LOK w Cieszynie Józef Gil oraz v-ce Prezes Koła LOK Jan Żarski. Omówiona została 

działalność strzelnicy myśliwskiej „Hubertus” w Goleszowie na wniosek Zebrania 

Wiejskiego Sołectwa Goleszowa Górnego, w którym to mieszkańcy zwrócili uwagę na 

uciążliwość funkcjonowania strzelnicy ze względu na hałas (w szczególności w niedziele) 

i spadający poza jej obszarem śrut ołowiany. Po wysłuchaniu informacji na temat działalności 

strzelnicy i po dyskusji komisja jednogłośnie przyjęła następujące wnioski: 

 

1. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do niezwłocznego wykonania kulochwytu na osi 

strzelania „rogacz” 

2. Zlecić UG Goleszów wykonanie pomiaru hałasu generowanego przy korzystaniu ze 

strzelnicy myśliwskiej (punkty pomiaru wyznaczyć między innymi  na ul. Szerokiej). 

3. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do zaktualizowania „Regulaminu korzystania ze 

strzelnicy myśliwskiej” poprzez dokonania w nim wpisów dot. aktualnych podstaw 

prawnych określających jej funkcjonowanie, zakazania korzystania ze strzelnicy 

w niedzielę – oprócz ustalonych zawodów strzeleckich, wyznaczenia czasu korzystania 
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ze strzelnicy w tygodniu od godz. 0900 do max godz. 1800, umieszczenie regulaminu 

korzystania ze strzelnicy w widocznym, ogólnodostępnym miejscu. 

4. Wytyczenie – skorygowanie szlaku spacerowego „czerwonego” w taki sposób by nie 

przebiegał na osi strzelania „rogacz”. 

5. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do wykonania urządzeń technicznych 

uniemożliwiających wydostawanie się wystrzelonych śrucin poza obszar strzelnicy. 

 

Członkowie Komisji udali się także na wizję lokalną na teren strzelnicy myśliwskiej, po 

której oprowadził pan Tadeusz Bazan. Odwiedzono także posesję przy ul. Grabowej na którą 

opada śrut ołowiany. 

Drugie posiedzenie prowadzone przez przewodniczącego Komisji odbyło się 20 sierpnia 

2010 r. Na posiedzeniu tym obecni był Prezes Koła Łowieckiego Tadeusz Bazan. 

W pierwszej części kierownik referatu drogowego Jerzy Sikora przedstawił informacje na 

temat wykonania wniosków z Zebrań Wiejskich. Szczegółowo omówił wnioski, które nie 

zostały jeszcze zrealizowane.  

Kolejno przeanalizowano wnioski postawione na Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w dniu 03.08.2010 r. dotyczące działalności strzelnicy „Hubertus”.  

Po dyskusji radnych z Prezesem Koła Tadeuszem Bazanem Komisja postawiła końcowe 

wnioski, które brzmią następująco: 

1. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do  wykonania przechwytywacza górnego  na osi 

strzelania „rogacz” do końca 2010 roku. 

2. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do zaktualizowania „Regulaminu korzystania ze 

strzelnicy myśliwskiej” poprzez dokonania w nim wpisów dot. aktualnych podstaw 

prawnych określających jej funkcjonowanie, zakazania korzystania ze strzelnicy 

w niedzielę – oprócz ustalonych zawodów strzeleckich ( w ilości 5 w skali roku) , 

wyznaczenia czasu korzystania ze strzelnicy w tygodniu – w miesiącach od VII do IV – 

od godz. 0900 do max godz. 1800 ,  natomiast w miesiącach V i VI od godz. 0900  do max 

godz. 2000 , umieszczenie regulaminu korzystania ze strzelnicy w widocznym, 

ogólnodostępnym miejscu.  

3. Wniosek do koła PTTK:  Wytyczenie – skorygowanie szlaku spacerowego 

„czerwonego” w taki sposób by nie przebiegał na osi strzelania „rogacz”.  

4. Zobowiązać Koło Łowieckie Hubertus do wykonania urządzeń technicznych 

uniemożliwiających wydostawanie się wystrzelonych śrucin poza obszar strzelnicy do 

końca roku  2010.  
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5. Komisja wnioskuje o odstąpienie pobierania kosztów za przygotowanie lokalu przy ulicy 

Różanej nr 3 i 5 do sprzedaży.  

 

W tematyce bieżącej Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIX/326/10 z dnia 24.02.2010 r. dotyczącej zatwierdzenia programu 

gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata 2010 – 2016. 

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Sołtys Jan Poloczek 

zapytał, czy ktoś będzie kontrolował działalność strzelnicy po wprowadzonych zmianach 

w regulaminie. Poinformował, że w czwartek strzelano na strzelnicy o  godz. 7 rano i o 9 

wieczorem. Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot odpowiedział, że: Regulamin zostanie 

zatwierdzony i uchwalony przez Radę Gminy, a każda uchwała Rady Gminy jest prawem 

miejscowym. Każdy obywatel, który stwierdzi, że jest łamane prawo miejscowe ma wręcz 

obowiązek zgłosić to do organu ścigania, który musi zainterweniować. Nie ma innej 

możliwości, gdyż nie ma służb, które będą kontrolować wszystkie uchwały, po to jest policja. 

Kolejno Wójt Gminy Zbigniew Wacławik przedstawił wątpliwość co do ostatniego wniosku 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa z dnia 

20.08.2010 r. Podjęta została uchwała, która mówi, że koszty za przygotowanie lokalu do 

sprzedaży ponosi kupujący i musi ona zostać przestrzegana.  

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował, że wniosek nr 5 jest sprzeczny 

z uchwałą, w związku z powyższym został wyłączony z listy wniosków postawionych na 

posiedzeniu w dniu 20.08.2010 r.  

Kolejno przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Wnioski 1-4 zostały przyjęte, 13 głosami 

„za”, 1 wstrzymał się od głosu.  

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik złożył wniosek formalny, iż istnieje taka możliwość, aby 

Radna Gminy złożyła wniosek o dyskwalifikację podwójnych kosztów związanych 

z przygotowaniem lokalu do sprzedaży. Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot otworzył 

dyskusję dotyczącą wyżej wymienionego wniosku. Radny Dariusz Orawiec zapytał jakie są 

koszty przygotowania lokalu do sprzedaży. Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował, że 

podwójne koszty to kwota około 600 zł. Kolejno Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot 

stwierdził, że należy zmienić uchwałę i w związku z powyższym problem obliczania kosztów 

 



Protokół nr XLIV/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 25 sierpnia 2010 r.                                             
 

strona 9 

za sprzedaż lokalu przy ul. Różanej 17 nr 3 i 5 przesuniemy na następną sesję w celu 

przygotowania uchwały dotyczącej zmiany istniejącej już uchwały. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie przesunięcie wyżej 

omawianego wniosku na następną sesję Rady Gminy. W głosowaniu udział brało 14 radnych, 

„za” głosowało 13, 1 wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar powiadomił, że 

Komisja zebrała się 23 sierpnia 2010 r. wspólnie z pozostałymi  Komisjami Stałymi by 

omówić sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2010 r.  

Po wspólnym posiedzeniu Komisja Finansów  rozpatrzyła następujący projekt uchwały: 

− Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok 

Z treścią projektu zapoznała zebranych skarbnik gminy Barbara Madzia. Posiedzenie Komisji 

zostało zawieszone do dnia 25.08. do godziny 14.30. 

Na posiedzeniu w dniu 25.08. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały (ze 

zmianami) w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak. 

Poinformował, że Komisja obradowała 24 sierpnia. Omówione zostały tematy: 

1. Informacja pielęgniarki szkolnej o stanie zdrowia dzieci i młodzieży w szkołach 

i w przedszkolu. 

2. Informacja na temat pozyskiwania środków unijnych na działalność oświatową. 

3. Przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego. 

 

I tak; Komisja otrzymała pisemną informację od pielęgniarki szkolnej o stanie zdrowia dzieci. 

Radni nie uzyskali odpowiedzi na wszystkie pytania, dlatego postanowili zaprosić ją na 

kolejne posiedzenie. 

Podinspektor ds. funduszy zewnętrznych Zbigniew Kohut przekazał szczegółowe informacje 

na temat pozyskiwania środków unijnych na działalność oświatową. W okresie 

programowania określonym na lata 2007-2013 istnieją dwa programy operacyjne. Pierwszy to 
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Regionalny Program Operacyjny Województwa Śląskiego , drugi to Kapitał Ludzki. Do 

konkursu pierwszego programu Gmina przygotowała 4 projekty. 

1. Modernizacja i wyposażenie szkoły w Cisownicy. 

2. Modernizacja i doposażenie przedszkola w Goleszowie. 

3. Budowa boiska przyszkolnego przy szkole w Dzięgielowie. 

4. Program związany z informatycznym wspomaganiem zarządzania oświatą. 

Udało się dostać dofinansowanie na jeden projekt : Modernizacja i wyposażenie szkoły 

w Cisownicy. 

Jeśli chodzi o program Kapitał Ludzki, Gmina trzykrotnie przystępowała do tego konkursu. 

Niestety wnioski nie zostały pozytywnie ocenione i nie zostało przyznane dofinansowanie. 

Gmina starała się także o dofinansowanie z funduszy krajowych - Program „Radosna Szkoła”. 

W tym roku zostało przyznane dofinansowanie dla trzech szkół na zakup pomocy 

dydaktycznych (SP w Goleszowie 18.000 zł, SP w Cisownicy i SP w Bażanowicach  po 6.000 

zł). Zostały także pozytywnie ocenione wnioski na zakup placów zabaw i przyznane 

dofinansowanie w wysokości 50% kosztów kwalifikowanych. Powstaną one  przy szkołach 

podstawowych w Goleszowie, Dzięgielowie i Puńcowie. 

Komisja otrzymała także pisemne informacje z placówek oświatowych. Informacje te zostały 

przyjęte przez Komisję bez uwag. 

Na wniosek Komisji z dnia 29.06.2010 r. zaproszony na posiedzenie został prezes klubu LKS 

Wiki pan Stanisław Bojda. Komisja przyjęła informacje dotyczące funkcjonowania klubu 

LKS Wiki.  

Natomiast w sprawach bieżących pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXXI/280/05 z dnia 26 kwietnia 2005 roku. 

Komisja zapoznała się także z pismem rodziców przyszłych pierwszoklasistów, którzy 

wnioskują o ponowne rozpatrzenie kwestii klasy I w Punkcie Filialnym w Goleszowie – 

Równi.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad informacją z prac 

komisji.  

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, ze do dnia dzisiejszego pan Prezes Klubu 

nie rozliczył się z pierwszej transzy dotacji. dotacja musi zostać zwrócona z odsetkami 

i dalsze dofinansowanie Klubu Wiki Kisielów jest w tym momencie niemożliwe. 

Radny Karol Lipowczan wypowiedział się na temat remontu w szkole w Równi. Miał zostać 

wyremontowany płot, wakacje się kończą, ale remont nie został jeszcze wykonany. Zostały 
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wyremontowane sanitariaty, ale radny stwierdził, że zostały zlikwidowane skutki a nie 

przyczyna, gdyż nie wykonano poziomej izolacji. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Pisemne zapytanie złożył radny Franciszek Giecek w sprawie bezpiecznego dojścia dzieci 

do szkoły podstawowej i przedszkola. Zapytanie to zostało odczytane i przekazane na piśmie 

Wójtowi Gminy. Kopia zapytania stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Następnie z zapytaniami zwrócili się: 

Radny Kazimierz Wisełka: 

− prosił o wystosowanie pisma do starostwa powiatowego odnośnie remontu rowu koło 

drogi powiatowej na odcinku od dworca PKP w Goleszowie. Zapytał, czy takie pismo 

zostało skierowane do starostwa powiatowego. 

−  zapytał, czy są czynione jakieś starania odnośnie remontów dróg po powodzi.  

− zapytał, czy jest przygotowany jakiś plan co do udrażniania rowów po powodzi, jakie 

zastosować rozwiązania i kiedy zostaną zrealizowane. 

− zapytał, czy Gmina posiada swój majątek w LKS Wiki Kisielów. 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek zapytała, dlaczego nie ma napraw dróg, które zostały 

zniszczone podczas powodzi. Zadała również pytanie: gdzie znajduje się jej notatka służbowa 

sporządzona po wizji lokalnej w Równi na ulicy Wiejskiej i Osiedlowej dotycząca szkód 

popowodziowych i rowów. 

Sołtys Krystyna Bujok zapytała o osuwiska w Godziszowie. Czy wiadomo już coś w tej 

sprawie, czy zostały przeprowadzone badania geologiczne i postawione jakieś wnioski. 

Radny Karol Krawiec zapytał, czy byłaby możliwość zorganizowania w naszej gminie 

zbiórki mebli używanych i przesłania ich do powodzian.  

Sołtys Werner Zając rozszerzył pytanie pani sołtys Grażyny Foltyn-Skutek w sprawie 

remontów dróg. Zapytał o środki finansowe dla poszczególnych sołectw, które corocznie 

otrzymywały określone sumy.  

Radny Karol Lipowczan ponowił pytanie, czy zostało wystosowane pismo do starostwa 

powiatowego w sprawie uregulowania stosunków wodnych. Na poprzedniej sesji został 
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poinformowany, że takie pismo zostało wystosowane. Radny chciał się z nim zapoznać, ale 

mino starań w Służbie Drogowej i w sekretariacie gminy, do dnia dzisiejszego nie udało się 

go uzyskać. 

Radny Karol Plinta zapytał o możliwość zorganizowania zbiórki rzeczy 

wielkogabarytowych. Radny zapytał również o odpowiedź na jego interpelację złożoną  

w czerwcu br. na temat remontu drogi powiatowej z Ogrodzonej do Kisielowa. 

Sołtys Stanisław Kukuczka wyraził swoje zaniepokojenie w sprawie remontów na 

ul. Długiej i ul. Wysokiej w Puńcowie –  sołtys nie widzi, żeby coś się w tej sprawie działo. 

Stan rowów przy drodze powiatowej na terenie Puńcowa po ulewnych deszczach również 

niepokoi mieszkańców. 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek poinformowała jeszcze, że remonty generalne dróg, 

przypadają co cztery lata. W Równi miał być wykonany remont ulicy Równej, na którą miał 

być ogłoszony przetarg. Pani sołtys zapytała, jak wyglądają postępy w tej sprawie. 

 

Ad.10. Informacja n/t wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. 

Radni otrzymali pisemną informację z wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. i stanowi ona 

załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał, że Komisje Stałe na wspólnym 

posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 2010 r. przyjęły informację z wykonania budżetu za I półrocze 

2010 r.  

Wobec braku głosów w dyskusji na ten temat przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie bez uwag sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2010 r.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Informacja ta została przyjęta 13 głosami „za”,  

1 wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.11. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2010 r. 

Radni otrzymali omawiane sprawozdanie i stanowi ono załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Gertruda Proksa przedstawiła jego treść. Nikt z radnych 

nie wniósł uwag ani propozycji zmian sprawozdania.  
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Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2010 r. zostało przyjęte jednogłośnie, 

tj. 14 głosami „za”. 

 
O godz. 16.10. przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę, po której na salę powróciło 14 

radnych. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

12.1. zmiany uchwały Nr XXXIX/326/10 z dnia 24.02.2010 r. dotyczącej zatwierdzenia 

programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata 2010 – 2016 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Leszek 

Szlauer poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr XLIV/352/10 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/326/10 z dnia 

24.02.2010 r. dotyczącej zatwierdzenia programu gospodarczego p/n: Plan odnowy 

miejscowości Cisownica na lata 2010 – 2016 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

12.2. zmian budżetu gminy na 2010 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 16 do nin. protokołu. 
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Przed sesją wszyscy radni otrzymali dodatkowe zmiany, które zostały omówione na 

posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji w dniu 25.08.2010 r. Treść projektu ze zmianami 

omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie ze zmianami stanowi 

załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Radny Artur Więcław zapytał, o 

zmiany wyprowadzone w uchwale o zmianach budżetu Gminy na 2010 rok. Odpowiedzi 

udzieliła Skarbik Barbara Madzia. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XLIV/353/10 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

12.3. zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXXI/280/05 z dnia 26 kwietnia 2005 roku 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr XLIV/354/10 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXXI/280/05 z dnia 

26 kwietnia 2005 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 
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Ad.13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że: 

- na zapytanie radnego Franciszka Giecek zostanie udzielona pisemna odpowiedź; 

- na zapytanie radnego Kazimierza Wisełka Wójt Gminy odpowiedział, że powiat zostanie 

zmuszony aby wyremontować rów przy drodze na odcinku od PKP w Goleszowie jeszcze 

przed zimą. Kierownik referatu drogowego interweniował już w tej sprawie. Odnośnie 

remontów dróg zniszczonych po powodzi Wójt poinformował, że aktualnie wykonywany jest 

drugi etap remontów. Część robót wykonują zewnętrzne firmy, natomiast resztę wykona 

drogówka. Kolejno Wójt odpowiedział, że Gmina posiada majątek na terenie Klubu Wili 

Kisielów; 

- na pytanie sołtys Grażyny Foltyn Skutek Wójt Gminy  odpowiedział, że pismo leży 

w biurku Zastępcy Wójta i nikt wcześniej o niego nie pytał. Można go odebrać; 

- na pytanie sołtys Krystyny Bujok Wójt odpowiedział, ze informacji o osuwiskach udzieli 

Zastępca Wójta Henryk Odias; 

- na pytanie radnego Karola Krawca Wójt odpowiedział, że nie spotkał się jeszcze z takim 

apelem mieszkańców. Jeśli będzie takie zapotrzebowanie na używane meble, to można taka 

zbiórkę zorganizować. 

- na pytanie sołtysa Wernera Zając Wójt odpowiedział, że w tym roku sprawa remontów dróg 

wygląda inaczej. Roboty na utrzymanie dróg pozimowych wykonywała firma zewnętrzna  

(po przetargu), a pozostałe kwoty rozdysponuje kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora; 

- na pytanie radnego Karola Lipowczana Wójt odpowiedział, że udzieli odpowiedzi  na 

pytanie, jak zapyta Kierownika Referatu Drogowego w tej sprawie;  

- na pytanie radnego Karola Plinty Wójt odpowiedział, że można zorganizować zbiórkę mebli 

wielkogabarytowych, ale koszty musieliby ponieść mieszkańcy. 

- na pytanie sołtysa Stanisława Kukuczka Wójt odpowiedział, że rowy w Dzięgielowie 

i Puńcowie są w najgorszym stanie. Kwota 640.000 zł przeznaczona zostanie na remont:  

− przepustu pod droga Skowronków w Puńcowie,  

− ulicy Wileodroga, ulicy Długiej i ulicy Wysokiej w Puńcowie, 
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− ulicy Makowej w Równi, 

− drogi koło cmentarza w Cisownicy, 

− most przy ulicy Spacerowej i Turystycznej w Dzięgielowie, 

− most przy ulicy Kościelnej w Bażanowicach, 

− most przy ulicy Kojkowickiej w Dzięgielowie. 

- na pytanie sołtys Grażyny Foltyn- Skutek Wójt odpowiedział, że przetarg na ulice Równą 

w Równi rozstrzygnięty zostanie jeszcze w tym tygodniu. 

Następnie informacji o osuwiskach  powstałych po ulewnych deszczach udzielił Zastępca 

Wójta Henryk Odias. Kwotę jaką Gmina otrzymała na remonty popowodziowe wynosi 

640.000 zł. Straty jakie Gmina wyceniła po powodzi wynoszą natomiast 877.000 zł. 

Pieniądze te zostaną podzielone na remonty, które wymienił już Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik. Jeśli chodzi o sprawę osuwisk, informacje są bardzo niepokojące. W Lesznej 

Zostały ewakuowane dwie osoby mieszkające samotnie. Z opinii geologa wynika, że na 

obszarze całego osuwiska w Lesznej Górnej doliczono się 13 budynków mieszkalnych, 3 

w budowie oraz kilka budynków gospodarczych. Zaleceniem jest, aby na obszarach osuwiska 

wykonać badania geologiczne; budynki mocno spękane powinny zostać rozebrane. 

Z opiniami geologa Zastępca Wójta Henryk Odias udał się do Pełnomocnika wojewody 

śląskiego do spraw usuwania skutków powodzi Andrzeja Szczeponka, który poinformował, 

że będzie chciał zorganizować spotkanie z wójtami gmin, w których miały miejsca osuwiska. 

Poinformował także, że dnia 16 sierpnia 2010 r. weszła w życie nowa ustawa w sprawie 

zmiany ustawy o szczególnych zasadach odbudowy, remontów i rozbiórek obiektów 

budowlanych zniszczonych lub uszkodzonych w wyniku działania żywiołu. Ustawa ta 

wstrzymała procedury dotyczące odbudowywania zniszczonych budynków. Po opinii 

geologa, który wykonał badania na terenie osuwisk, czekamy jakie kroki podejmie starostwo 

w tej sprawie. 

Jeśli chodzi o osuwiska w Godziszowie, które wystąpiły na terenach rolnych, za te szkody nie 

będą wypłacane zasiłki. Odszkodowania tyczą się tylko budynków. 

 

Ad.14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 
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− Radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych na dwa miesiące przed 

zakończeniem kadencji, tj. do dnia 12 września 2010 r. ze stanem na dzień 12 

września 2010 r. 

− w okresie pomiędzy sesjami wpłynęło pismo od Burmistrza Miasta i Gminy 

Bogatynia w sprawie wsparcia finansowego dla bogatyńskiego samorządu. Pismo to 

stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

radnych o komentarze w sprawie wyżej wymienionego pisma. Nikt nie zabrał głosu. 

Poinformował, że zostawia tę sprawę w kwestii Wójta Gminy. 

− wpłynęło także pismo pani Natalii Wiśniowskiej odnośnie serwisu twojpolityk.pl, 

który umożliwia politykom stworzenie w prosty i szybki sposób własnej strony 

internetowej. Pismo stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. Pismo jest również 

dostępne do wglądu w biurze rady. 

− skierowany został pod obrady Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa wniosek pani Joanny Śliwka o zakup lokali w Puńcowie przy 

ul. Sportowej 4 celem powiększenia pomieszczeń NZOZ. Pismo stanowi załącznik 

nr 23 do nin. protokołu. 

− wpłynęło pismo sołtysa Dzięgielowa Wernera Zając w sprawie wykonania 

planowanego oświetlenia ulic we wsi Dzięgielów. Prośba do Rady Gminy 

o dofinansowanie jednego dodatkowego punktu świetlnego na ul. Stromej została 

pozytywnie rozpatrzona. Pismo stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Przewodniczący Rady podziękował samorządowi 

Puńcowa za zaproszenie na Dożynki i podkreślił, że Puńców wykazał się jak zwykle dużą 

zdolnością organizacyjną. 

 Kolejno Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o tym iż: 

− odbył się Piknik Spadochroniarzy w Goleszowie Równi, 

− 10 lipca przed remizą OSP w Goleszowie miały miejsce uroczyste obchody 110-lecia  

miejscowej jednostki Straży Pożarnej, a także oficjalne przekazanie nowego 

samochodu pożarniczego, 

− Koło Pszczelarzy z Dzięgielowa organizowało tradycyjnie w ostatnia niedzielę lipca 

coroczne święto pszczelarzy – „Dzień Miodu”, 
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− 23 lipca miało miejsce Święto Policji, nasz dzielnicowy pan Jerzy Jopek otrzymał 

awans do stopnia starszego aspiranta, 

− odbyły się IV Transgraniczne Amatorskie Mistrzostwa Gminy Goleszów w Siatkówce 

Plażowej na boiskach w Goleszowie i Cisownicy, 

− odbyły się Dożynki w Puńcowie, Wójt Gminy złożył gratulacje i podziękowania 

organizatorom za dobrą organizację, 

− odbyły się egzaminy gimnazjalne, Wójt Gminy poinformował o dobrych wynikach 

uczniów goleszowskiego gimnazjum, zarówno z części humanistycznej, jak 

i matematyczno-przyrodniczej. 

− Pani Aniela Szopa pochodząca z Zebrzydowic obchodziła 100-tne urodziny. Obecnie 

mieszka w Dzięgielowie w Domu Opieki Diakonatu Eben-Ezer. Wójt Gminy 

Goleszów razem z Wójtem Zebrzydowic złożyli jubilatce życzenia urodzinowe. 

− wyremontowany został samochód pożarniczy z jednostki Straży Pożarnej 

w Goleszowie i został przekazany jednostce w Godziszowie, a samochód pożarniczy 

z  Cisownicy został przekazany jednostce Straży Pożarnej w Lesznej Górnej, 

− wpłynęły dwie oferty o wykup lokalu od właścicielki Ośrodka Zdrowia z Puńcowa 

i od mieszkańca budynku, w którym znajduje się ośrodek. Gmina zleciła wycenę 

lokalu, wyceniony został na wartość 94.700 zł. Lokator ma prawo pierwokupu, jeśli 

nie będzie chciał kupić lokalu, ogłoszony zostanie przetarg. Istnieje także możliwość 

przeniesienia biblioteki do budynku szkoły i sprzedaży całego piętra. Sprawa ta 

zostanie rozpatrzona na komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował jeszcze, że uczestniczył w przekazaniu 

zakończonej inwestycji - regulacji Bobrówki w Bażanowicach - jaką przeprowadził Śląski 

Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych. Prace zostały wykonane bardzo profesjonalnie. 

   

Ad.15. Wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Kohut złożył serdeczne podziękowania dla Pani Lidii Lankocz za piękny 

wysęp goleszowskiego zespołu  na Święcie Policji Emerytów, a także zawnioskował aby 

wystosować pismo do spółki wodnej w sprawie regulacji potoku Równia w Kozakowicach. 
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Sołtys Stanisław Kukuczka zawnioskował, aby odstąpić od sprzedaży lokalu w Puńcowie, 

w którym mieści się Ośrodek Zdrowia, osobom nie związanym ze służbą zdrowia. 

Radny Krzysztof Glajcar zawnioskował o usunięcie zakrzaczeń przy drodze z Cisownicy do 

Dzięgielowa, gdyż znaki z nazwami ulic są niewidoczne. Radny poinformował również o 

sytuacji mieszkańców Cisownicy, którzy nie mają dojazdu do swoich posesji. Są 

zdeterminowani i szukają sami rozwiązań. Uzyskali informację, że pewna firma z Ustronia 

może wykonać most tymczasowy. Radny prosi o rozwiązanie tego problemu  na 

czas jesienno- zimowy. 

Salę opuścił radny Adam Żwak. 

Radny Krzysztof Kohut wyraził swoje oburzenie na Prezesa OSP z Goleszowa, który 

krytykował zakup nowego samochodu pożarniczego na spotkaniu zamykającym kurs pilarzy 

w Kozakowicach.  

Radny Leszek Szlauer zawnioskował o wystosowanie pisma do Sejmu w imieniu Rady 

Gminy lub Urzędu Gminy, aby wyrazić oburzenie co do ustawy, która została podjęta w dniu 

16 sierpnia 2010 r. w sprawie zmiany ustawy o szczególnych zasadach odbudowy, remontów 

i rozbiórek obiektów budowlanych zniszczonych lub uszkodzonych w wyniku działania 

żywiołu. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował, że na następną sesję zostanie 

przygotowane pismo w tej sprawie i Rada odniesie się do tego pisma. Jeśli zostanie ono 

zaakceptowane to zostanie skierowane do kancelarii Sejmu. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował jeszcze aby umieścić na tablicy informacyjnej w parku 

obok Urzędu Gminy piktogram przekreślonego kucającego psa, aby było wiadomo, że i tam 

należy sprzątać po swoich zwierzętach. 

 

Ad.16. Informacje i komunikaty. 

Sołtys Werner Zając zaprosił wszystkich zebranych na imprezę "Jesień w Dzięgielowie 

2010" organizowaną tradycyjnie na terenach OSP przy ul. Lipowej 2. W programie trzeci już 

rajd rowerowy - CROSS BIKE 2010. Impreza odbędzie się w sobotę 04 września 2010r. od 

godziny 1300 .  

Dyrektor GOK Lidia Lankocz zaprosiła wszystkich na Dni Gminy Goleszów - Dożynki 

Gminne 2010, które odbędą się w dniach 28-29 sierpnia 2010 r. na placu obok Urzędu Gminy 
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w Goleszowie. Pierwszy dzień Dni Gminy Goleszów to tradycyjne Dożynki Gminne, a drugi 

to "Poprowki", których główną atrakcją będzie Biesiada Śląska. 

Kolejno radny Krzysztof Glajcar uzupełnił informację sołtysa Wernera Zając. 

Poinformował, że rajd rowerowy zaczyna się o godz. 1100- jest to wyścig osób młodszych, 

natomiast o godz. 1300- wyścig główny (trasa to 3 pętle po ok. 13 km). O bok sportowych 

zmagań, będzie można obejrzeć wystawę fotograficzną zatytułowaną "Gazdoszku, Gaździnko 

- śladami dzięgielowskich przodków". Dopełnieniem tematu będzie wystawa narzędzi, 

sprzętu rolniczego "Downi a Dzisio" . Zaprezentowane zostaną działania  nowoczesnych 

maszyn. 

Zastępca Wójta Henryk Odias zaprosił radnych i sołtysów do udziału w korowodzie 

dożynkowym. Zaprosił także panią redaktor gazety Głos Ziemi Cieszyńskiej na Dni Gminy 

Goleszów. 

 

Ad.17. Zakończenie XLIV sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1750 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XLIV sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora - Poloczek 

 

 


